
Utbildning som ger framtidsjobb!



En spännande utbildning i 
en fantastisk studiemiljö!
Lichron Teknikgymnasium är en skola som är 
helt rätt i tiden. När industrin ska ställa om till 
en klimatneutral produktion kommer massor av 
viktiga jobb att skapas, det är egentligen bara 
fantasin som sätter gränserna för vad du kan bli. 
På Lichron ger vi dig som elev den bästa starten 
på din yrkeskarriär!

Lichron är en liten och familjär skola, med en 
stark vi-känsla. Själv kallar vi den Lichron-andan, 
en gång ”Lichronare” alltid ”Lichronare”. Den 
speciella andan kännetecknas bland annat av 
engagerade och kunniga lärare, som verkligen 
vill att det ska gå bra för dig. Att gå på Lichron 
är tryggt och hos oss är dörren till lärarrummet 
alltid öppen.

Det lite unika med Lichron är också vårt nära 
samarbete med företagen i regionen, vilket 
innebär att vi kan skräddarsy utbildningarna 
efter deras behov. Vår koppling till Lichron AB 
gör att våra elever har tillgång till de modernaste 
maskinerna i sin utbildning. Som elev är du helt 
enkelt riktigt bra rustad när du sedan ska bege 
dig ut i arbetslivet!

GOD UTBILDNING 
FÖR ALLA

JÄMSTÄLLDHET HÅLLBAR INDUSTRI, 
INNOVATIONER OCH 
INFRASTRUKTUR

HÅLLBAR 
KONSUMTION OCH
PRODUKTION

BEKÄMPA KLIMAT-
FÖRÄNDRINGARNA
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www.hydralid.se

HYDRAULCYLINDRAR 

MED KORTA 

LEDTIDER

Ett program 
– två yrkesutgångar
På Lichron läser eleverna det Industritekniska 
programmet med inriktning Produkt- och ma-
skinteknik. Första året läser de gemensamt alla 
kurser och får testa på de olika yrkesutgångar-
na, Automationsteknik och CNC-teknik. Vi vill att 

eleverna ska få kännedom och kunskap om båda 
yrkesutgångarna och veta vilket de har intresse 
för innan de gör sitt val. Val av inriktning görs 
först i slutet av årskurs ett.
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Industri 4.0 – framtidens jobb 
är redan här!
Är du en kreativ problemlösare som vill vara med 
och utveckla nya produkter? Då ska du söka till 
Lichron Teknikgymnasium, här lägger du grunden 
till ditt framtida drömjobb!

Sverige har länge varit ett framstående industri-
land. Men precis som i resten av världen är indu-
stri något helt annat idag än förut. Nu är auto-
matisering och digitalisering nyckelorden, både 
för att klara omställningen till en grön produktion 
och för att kunna utveckla moderna produkter 
som marknaden vill ha. 

Vi på Lichron kan inte tänka oss en mer intressant 
bransch att jobba i, för dig som är tekniknyfiken. 
Efter utbildningen kan du arbeta med otroligt in-
tressanta projekt och idéer över hela världen. Det 
mest spännande av allt? Kanske att ingen, varken 
vi eller du, vet vad som händer i framtiden. Men 
du är verkligen med och formar den!
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FACKFÖRBUNDET FÖR  
VÄRLDENS BÄSTA  
INDUSTRIARBETARE

www.ifmetall.se

IF Metall är ett feministiskt fackförbund med över  
300.000 medlemmar som tillsammans arbetar för  
rätten till ett bra och tryggt arbete.

Vi arbetar för medlemmarnas intressen och för ett  
demokratiskt och jämställt samhälle. Ingen ska kunna  
tvingas att arbeta till sämre ersättning eller arbetsvillkor  
än vad som står i kollektivavtalet. Kollektivavtalet är  
fackföreningens kärna.
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CNC-teknik – skapa 
livsavgörande produkter!
Allt vi använder är tillverkat! För att tillverka 
produkter behövs duktiga tekniker med 
kompetens som täcker tillverkningskedjan från 
idé till färdig produkt – den kunskapen får du hos 
oss!

Tänkbara yrken efter utbildningen kan vara 
inom tillverkningsindustrin som CNC-tekniker, 
maskinoperatör, kvalitetstekniker med mera. 

Yrken där du blir en viktig del i ett större 
sammanhang och där du får jobba med många 
människor. Du får tillverka detaljer som dagligen 
behövs i vår teknikfyllda vardag.

Som elev får du lära dig beredning av ritningar, 
programmering och hantering av CNC-styrda 
multifunktionsmaskiner, kvalitetssäkring i 
mätmaskin samt optimering av produktionen.
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Automationsteknik 
– problemlösning på hög nivå
Dagens industri blir mer och mer automatiserad. 
Maskiner och anläggningar ”pratar” med 
varandra, vi har möjlighet till avancerad 
uppföljning av produktionen och allt detta måste 
konstrueras, installeras och underhållas.

Som automationstekniker inom industrin finns 
det en mängd möjligheter att hitta ett område 
som du finner intressant och spännande. Du bör 

vara intresserad av ny teknik, då utvecklingen 
ständigt går framåt med väldig fart. Du bör gilla 
utmaningar i form av problemlösningar och 
tycka att det är roligt att samarbeta med andra 
personer inom olika yrkeskategorier.

Som elev får du lära dig programmering av 
styrteknisk utrustning och robotar, felsökning och 
underhåll, el och pneumatik.
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Knyt kontakter på den 
viktiga APL:en
På Industritekniska programmet ingår 15 veckors 
arbetsplatsförlagt lärande (APL). APL:en är en 
väldigt lärorik period och ett perfekt tillfälle att 
skapa kontakter med näringslivet. Kanske fixar du 
ditt första jobb via din APL!

Möjlighet att driva 
UF-företag 
I årskurs 3 får alla elever chansen att driva 
UF-företag, ett sätt att verkligen få testa 
sina idéer i verkligheten. Vissa elever har 
med stor framgång startat eget efter att 
ha avslutat utbildningen hos oss. 

Lichron – en del av 
Teknikcollege
Teknikcollege är en kvalitetsstämpel på 
utbildningar där skola, företag och samhälle 
samverkar för hög kvalitet på tekniskt inriktade 
utbildningar. Teknikcollegecertifierade 
utbildningar har granskats och kvalitetssäkrats 
utifrån åtta kriterier som teknik- och 
industriföretagen tagit fram.

Certifieringen garanterar att maskiner och 
utrustning håller hög kvalitet och att lärarna 
arbetar med en sammanhållen och genomtänkt 
pedagogik i en verklighetsanpassad miljö. Allt 
detta är en självklarhet på Lichron.

8



Hör av dig till våra annonskonsulter på 
040-699 09 00 eller hello@jssverige.se

Vill ni också ha 
en professionell 
broschyr?

9



Med nya produktionsmetoder och produkter bygger 
vi ett mer hållbart samhälle, samt skapar tillväxt och 

arbetstillfällen i Skövde, Skaraborg, Västsverige och Världen. 

Välkommen till ett yrkesliv inom industrin!

FELICIA: Jag heter Felicia Videgren, är 27 år gammal 
och bor i Skövde. Jag tog studenten från Lichron 2014. 
Min pappa jobbade också på Volvo och det var han som 
fick med mig på ett Öppet hus på Lichron, vilket sedan 
ledde till att jag valde den utbildningen. 

KARL: Karl Ingemarsson heter jag och är uppväxt och bor 
i Hjo. Jag är 26 år gammal, fyller 27 till hösten. Felicia och 
jag gick i samma klass och tog båda studenten 2014. Jag 
var också på Öppet hus och fastnade för att det verkade 
vara en liten och mysig skola där alla kände varandra. Jag 
tänkte att det passar nog mig ganska bra. 

Hur vill du beskriva utbildningen på 
Lichron, på vilka sätt gav den dig 
en bra grund att stå på inför 
yrkeslivet?
FELICIA: Efter studenten började 
jag arbeta på Volvo Cars och sedan 
våren 2021 är jag på Volvo GTO. 
På Lichron fick vi köra maskiner, 
och även om det inte var samma 
maskiner som när man sedan kom 
ut på arbetsplatsen hade man ändå 
koll på saker. Till exempel toleranser 
och 5S, det har jag haft stor nytta av.

KARL: Precis som Felicia så gjorde jag 
min slutpraktik på Volvo Cars, en praktik 
som sedan ledde till en anställning där. Jag job-
bade på Volvo Cars fram tills vårkanten 2022 
innan jag bytte till Volvo GTO. Vi fick med 
oss mycket kunskap från Lichron och 
praktiken gav oss möjlighet att knyta 
kontakter med arbetsgivarna. 

Många pratar om den så 
kallade ”Lichronandan”. 
Hur skulle du beskriva 
den?
FELICIA: Skolan är väldigt liten och 
vi kom väldigt nära både elever och 
lärare. Jag hälsar fortfarande på ibland. 
Det blir nog inte alls samma grej på en 
större skola.

KARL: Jag håller med Felicia om att det är en liten skola 
där man knyter nära kontakt med elever och lärare. Lä-
rarna är väldigt engagerade i eleverna och de vill att alla 
elever ska lyckas väl. Ingen elev glöms bort på Lichron. 

Vad arbetar du med på Volvo GTO och hur är 
”Volvoandan”?
FELICIA: Vi är på bearbetning av cylinderhuvud i D-fa-
briken. Arbetet är väldigt varierande, vi ställer till exempel 
våra egna verktyg.

KARL: Vi gör alltifrån att mäta våra detaljer, som vi bear-
betar för att säkra att vi håller rätt kvalitet, till att vi byter 
och ställer våra verktyg med mera. 

FELICIA: Vi jobbar mycket med lagarbete för att bli ett 
tajt gäng. Alla i laget är engagerade och hjälps åt med ar-
betsuppgifterna och det finns alltid någon man kan fråga 
om man känner sig osäker. 

KARL: Vi har väldigt bra stämning på jobbet och vi hittar 
även på saker utanför arbetstid. 

Vilket är ditt speciella bidrag och kompetens 
till arbetet på Volvo GTO?

FELICIA: Det är en fördel att vi har jobbat 
på Cars innan, vi har mycket kunskap 

med oss därifrån. 

KARL: Vi kan bidra med kunskaper 
och erfarenheter från skolan samt 
tidigare arbetsplatser. 

Vad skulle du säga är det 
bästa med att jobba på 
Volvo GTO? 

FELICIA: Det bästa är arbetskamra-
terna, om alla trivs så blir det ett bättre 

resultat. 

KARL: Volvo GTO är en arbetsgivare som bryr 
sig om sina medarbetare och vill ge oss bra för-

utsättningar att trivas på jobbet. Jag kän-
ner mig väldigt stolt över att jobba på 

GTO. 

Vad skulle du säga till en 
niondeklassare som funde-
rar på om hen ska gå Indu-
stritekniska programmet? 
Varför ska hen satsa på att 
gå denna utbildning?

FELICIA: Det är ett väldigt roligt ar-
bete om man tycker om att jobba prak-

tiskt, sedan finns det mycket jobb i bran-
schen.

KARL: Jag säger bara sök, det finns mycket jobb inom 
industrin och det är väldigt omväxlande. Det är också ett 
arbete i förändring och utveckling. Vi är faktiskt med och 
räddar världen med det arbete som vi gör!

FELICIA: Jag rekommenderar varmt programmet!

Att utbilda sig för och sedan jobba inom  

industrin, är att vara en del av omställningen 

till ett hållbart samhälle



Med nya produktionsmetoder och produkter bygger 
vi ett mer hållbart samhälle, samt skapar tillväxt och 

arbetstillfällen i Skövde, Skaraborg, Västsverige och Världen. 

Välkommen till ett yrkesliv inom industrin!

FELICIA: Jag heter Felicia Videgren, är 27 år gammal 
och bor i Skövde. Jag tog studenten från Lichron 2014. 
Min pappa jobbade också på Volvo och det var han som 
fick med mig på ett Öppet hus på Lichron, vilket sedan 
ledde till att jag valde den utbildningen. 

KARL: Karl Ingemarsson heter jag och är uppväxt och bor 
i Hjo. Jag är 26 år gammal, fyller 27 till hösten. Felicia och 
jag gick i samma klass och tog båda studenten 2014. Jag 
var också på Öppet hus och fastnade för att det verkade 
vara en liten och mysig skola där alla kände varandra. Jag 
tänkte att det passar nog mig ganska bra. 

Hur vill du beskriva utbildningen på 
Lichron, på vilka sätt gav den dig 
en bra grund att stå på inför 
yrkeslivet?
FELICIA: Efter studenten började 
jag arbeta på Volvo Cars och sedan 
våren 2021 är jag på Volvo GTO. 
På Lichron fick vi köra maskiner, 
och även om det inte var samma 
maskiner som när man sedan kom 
ut på arbetsplatsen hade man ändå 
koll på saker. Till exempel toleranser 
och 5S, det har jag haft stor nytta av.

KARL: Precis som Felicia så gjorde jag 
min slutpraktik på Volvo Cars, en praktik 
som sedan ledde till en anställning där. Jag job-
bade på Volvo Cars fram tills vårkanten 2022 
innan jag bytte till Volvo GTO. Vi fick med 
oss mycket kunskap från Lichron och 
praktiken gav oss möjlighet att knyta 
kontakter med arbetsgivarna. 

Många pratar om den så 
kallade ”Lichronandan”. 
Hur skulle du beskriva 
den?
FELICIA: Skolan är väldigt liten och 
vi kom väldigt nära både elever och 
lärare. Jag hälsar fortfarande på ibland. 
Det blir nog inte alls samma grej på en 
större skola.

KARL: Jag håller med Felicia om att det är en liten skola 
där man knyter nära kontakt med elever och lärare. Lä-
rarna är väldigt engagerade i eleverna och de vill att alla 
elever ska lyckas väl. Ingen elev glöms bort på Lichron. 

Vad arbetar du med på Volvo GTO och hur är 
”Volvoandan”?
FELICIA: Vi är på bearbetning av cylinderhuvud i D-fa-
briken. Arbetet är väldigt varierande, vi ställer till exempel 
våra egna verktyg.

KARL: Vi gör alltifrån att mäta våra detaljer, som vi bear-
betar för att säkra att vi håller rätt kvalitet, till att vi byter 
och ställer våra verktyg med mera. 

FELICIA: Vi jobbar mycket med lagarbete för att bli ett 
tajt gäng. Alla i laget är engagerade och hjälps åt med ar-
betsuppgifterna och det finns alltid någon man kan fråga 
om man känner sig osäker. 

KARL: Vi har väldigt bra stämning på jobbet och vi hittar 
även på saker utanför arbetstid. 

Vilket är ditt speciella bidrag och kompetens 
till arbetet på Volvo GTO?

FELICIA: Det är en fördel att vi har jobbat 
på Cars innan, vi har mycket kunskap 

med oss därifrån. 

KARL: Vi kan bidra med kunskaper 
och erfarenheter från skolan samt 
tidigare arbetsplatser. 

Vad skulle du säga är det 
bästa med att jobba på 
Volvo GTO? 

FELICIA: Det bästa är arbetskamra-
terna, om alla trivs så blir det ett bättre 

resultat. 

KARL: Volvo GTO är en arbetsgivare som bryr 
sig om sina medarbetare och vill ge oss bra för-

utsättningar att trivas på jobbet. Jag kän-
ner mig väldigt stolt över att jobba på 

GTO. 

Vad skulle du säga till en 
niondeklassare som funde-
rar på om hen ska gå Indu-
stritekniska programmet? 
Varför ska hen satsa på att 
gå denna utbildning?

FELICIA: Det är ett väldigt roligt ar-
bete om man tycker om att jobba prak-

tiskt, sedan finns det mycket jobb i bran-
schen.

KARL: Jag säger bara sök, det finns mycket jobb inom 
industrin och det är väldigt omväxlande. Det är också ett 
arbete i förändring och utveckling. Vi är faktiskt med och 
räddar världen med det arbete som vi gör!

FELICIA: Jag rekommenderar varmt programmet!

Att utbilda sig för och sedan jobba inom  

industrin, är att vara en del av omställningen 

till ett hållbart samhälle



• 
22

80
2 

• 
w

w
w

.js
sv

er
ig

e.
se

 

Norregårdsvägen 17 
541 34 Skövde

Telefon
+46 739 66 26 78

E-post
utbildning@lichron.se

Hemsida
www.lichronteknik.se


